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Primaten als proefdier  -  Pensionering

Het debat over het gebruik van proefdieren kan soms hevig zijn. Gelukkig blijven we 
daarvan in Vlaanderen gespaard doordat er bij de onderzoekscentra veel aandacht is voor 
de leefomstandigheden van de proefdieren. Toch zijn er verbeterpunten mogelijk. Zoals 
bijvoorbeeld wat er gebeurt met primaten wanneer ze niet meer geschikt zijn voor proeven. 
Idealiter worden deze apen naar een opvangcentrum gebracht behalve wanneer dat echt 
niet mogelijk is.

In een inspectieverslag van oktober 2018 van de dienst Dierenwelzijn staat het volgende: 
“Primaat Rocco is klaar voor pensionering. De professor beslist wanneer de primaten klaar 
zijn voor pensionering. Dit is afhankelijk van verschillende factoren: deelgenomen 
experimenten, gedrag in groepshuisvesting, enz.”

1. Gebeurt de beslissing tot pensionering van primaten in samenspraak met de 
inspectiedienst Dierenwelzijn?

2. Moet er een motivatie voor deze beslissing voorgelegd worden aan de dienst 
Dierenwelzijn? Zijn er een aantal vaste criteria die geëvalueerd moeten worden en 
waar men de beslissing op baseert?

3. Wat is er met de specifieke primaat uit het bovenvermelde inspectieverslag gebeurd? 
Is hij ondertussen op pensioen en zo ja, waar?

4. Hoeveel proefapen zijn sinds 2015 niet meer geschikt voor proeven verklaard? Graag 
een overzicht per jaar.

5. Hoeveel proefapen werden bij hun pensionering naar een opvangcentrum gestuurd en 
hoeveel geëuthanaseerd op het einde van hun ‘carrière’ als proefdier sinds 2015? 
Graag een overzicht per jaar.

6. Waar gaan de apen die naar een opvangcentrum mogen naartoe? Graag ontvang ik 
een lijst van plaatsen waar deze apen naartoe gebracht warden, met per locatie 
hoeveel apen ernaartoe gestuurd werden sinds 2015.
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1. Nee, dit gebeurt niet in samenspraak met de dienst Dierenwelzijn. 

2. Neen, hiervoor wordt geen motivatie voorgelegd aan de dienst Dierenwelzijn. 
Proefdieren kunnen worden vrijgegeven voor adoptie of opnieuw in hun habitat of 
een voor de soort geschikt dierhouderijsysteem worden geplaatst, mits de 
gezondheidstoestand van het proefdier dit toelaat en er geen gevaar bestaat voor de 
volksgezondheid, de dierengezondheid of het milieu en er passende maatregelen 
genomen zijn om het welzijn van het proefdier te garanderen.

3. Zoals u ook in het inspectieverslag van de dienst Dierenwelzijn heeft kunnen lezen 
werd door de KULeuven beslist tot pensionering van de primaat in kwestie. 

4-6.Ik beschik niet over deze informatie. De uiteindelijke bestemming van de proefapen 
wordt niet gerapporteerd aan de dienst Dierenwelzijn.


